
 »قائم- ۱۰۵« و »قائم- ۱۲۰«
 دستاوردهای آینده سپاه در حوزه فضا

در نشست سردار حاجی زاده و پزشکیان 
چه گذشت؟

سردار علی جعفرآبادی، فرمانده فضایی نیروی هوافضای 
سپاه پاسداران در گفت وگوی ویژه خبری شبکه خبر سیما با 
اشاره به پرتاب موفق ماهواره »چمران- ۱« گفت: پرتاب امروز 
گی منحصربه فرد داشت چون یک پروژه چندوجهی  یک ویژ
بود. وی افزود: کارفرمای این پروژه سازمان فضایی ایران است 
که متعلق به دولت است، ماهواره بر توسط سپاه پاسداران 
ساخته شده و ماهواره توسط شرکت صاایران متعلق به وزارت 

دفاع ساخته شده است. 
   اهمیت هم افزایی در حوزه صنعت فضایی

داد:  ادامه  سپاه  هوافضای  نیروی  فضایی  فرمانده 
پژوهشگاه فضایی ایران متعلق به دولت ناظر این پروژه 
بوده است و شرکت های فناور و دانش بنیان در ساخت زیر 
سیستم های ماهواره بر و ماهواره حضور داشته اند. وی افزود: 
این ماهواره بر قادر است ماهواره های با وزن ۸۰ کیلوگرمی را نیز 
به فضا پرتاب کند و در مدار زمین قرار دهد. فرمانده فضایی 
نیروی هوافضای سپاه پاسداران با اشاره به مزیت های ماهواره 
کنون ماهواره بر بسیار ارزان در اختیار  بر قائم ۱۰۰ عنوان کرد: ا
داریم که وزن آن با ۱۸ تُن بسیار سبک است. علت این است که 
از تکنولوژی روز و الیاف کامپوزیتی بسیار سبک استفاده کرده 
به همین دلیل جثه و وزن آن کوچک شده است. وی افزود: 
کتیکی است به نحوی روی یک خودرو  لذا؛ یک ماهواره بر تا
قرار می گیرد و شما در صورت نیاز می توانید ماهواره را از هر 

نقطه داخل یا خارج کشور به فضا پرتاب کنید. 
   امکان تولید ماهواره بر  قائم- ۱۰۰ کمتر از یکماه

وی افزود: سادگی ساختار ماهواره بر این امکان را فراهم 
گر اراده ای  می کند که ولید آن بسیار آسان انجام شود. یعنی ا
وجود داشته باشد زیر سیستم های آن وجود دارد و در 
فرایند تولید قرار گرفته است. این ماهواره بر در کمتر از یکماه 
امکان آماده شدن را دارد و می تواند به پرتاب برسد. سردار 
جعفرآبادی ادامه داد: وجود ماهواره بر قائم ۱۰۰ این امکان 
را به ما می دهد تا هیچ مشکلی در پرتاب ماهواره های زیر ۸۰ 
کیلوگرم نداشته باشیم. یعنی هر ماهواره ای که آماده شود 
بلافاصله توسط ماهواره بر قائم ۱۰۰ پرتاب خواهد شد. فرمانده 
فضایی نیروی هوافضای سپاه پاسداران استفاده از ماهواره بر 
قائم ۱۰۵ را گام بعدی این نیرو در حوزه فضا عنوان کرد و افزود: 
زیرسیستم ها و ماژول های ماهواره بر قائم ۱۰۵ در حال تست 
است و طی یکسال آینده اولین پرتاب تحقیقاتی خود را انجام 

خواهد داد. 
   »قائم- ۱۰۵« و »قائم- ۱۲۰« دستاوردهای آینده سپاه 

در حوزه فضا
کنون در اختیار  وی ادامه داد: این ظرفیت ۸۰ کیلوگرمی که ا
گر  داریم با یک رشد به ۲۰۰ کیلوگرم افزایش پیدا خواهد کرد. ا
بتوانیم به قابلیت پرتاب ماهواره ها تا وزن ۲۰۰ کیلوگرم دست 
پیدا کنیم می توانیم درصد بالایی از ماهواره ها را با قائم ۱۰۵ در 
مدار قرار دهیم. سردار جعفرآبادی با اشاره به سخنان رهبر 
انقلاب مبنی بر دستیابی به مدار ۳۶ هزار کیلومتر در حوزه 
کید کرد: هم وزارت دفاع در این حوزه فعالیت می کند  فضا تا
و هم در نقشه راه سپاه پاسداران نیز پس از »قائم- ۱۰۵« 
ماهواره بر ۴ مرحله »قائم- ۱۲۰« را خواهیم داشت که قادر 

است چند صد کیلومتر را در مدار پایین قرار دهد. 

محسنی اژه ای: 
 سزاوار نیست مشکلات مردم همچنان 

روی زمین بماند
آرمان ملی: رئیس قوه قضائیه گفت: ۴۶ سال از انقلاب 
گذشته است و سزاوار نیست که برخی از مسائل و مشکلات 
کشور و مردم همچنان بر روی زمین باقی بمانند.  به گزارش 
مهر به نقل از مرکز رسانه قوه قضائیه، حجت الاسلام والمسلمین 
نشست های  و  جلسات  سلسله  ادامه  در  اژه ای  محسنی 
کسیون های مجلس  هم اندیشی خود با اعضای کمیسیون ها و فرا
شورای اسلامی، در نخستین ماه های آغاز به کار مجلس دوازدهم، 
با اعضای کمیسیون »حقوقی و قضائی« مجلس شورای اسلامی 
جلسه ای برگزار کرد. رئیس قوه قضائیه طی سخنانی در این 
نشست ضمن اشاره به ارتباط وثیق و گسترده شکل گرفته میان 
، اظهار کرد: ۴۶ سال از  قوای قضائیه و مقننه طی سه سال اخیر
انقلاب گذشته است و سزاوار نیست که برخی از مسائل و مشکلات 
کشور و مردم همچنان بر روی زمین باقی بمانند؛ یکی از الزامات 
رفع این مسائل و مشکلات مزمن، تعامل و هماهنگی قواست؛ 
تعامل و هماهنگی ای که با لفظ و زبان میسر نمی شود بلکه نیازمند 
سازوکار اجرایی است؛ بر همین اساس توافقنامه ای را با مجلس 
کید  تدوین کرده ایم و بر تکمیل و ارتقای این توافقنامه  همکاری تا
داریم و معتقدیم موانع بندهای اجرا نشده توافقنامه مزبور باید به 
کید مؤکد من آن  سرعت رفع شوند. رئیس عدلیه بیان داشت: تا
است که ما در قوه قضائیه می خواهیم با مجلس و دولت همکاری 
داشته باشیم و کمک کارِ نمایندگان مجلس و مسئولان دولتی 
باشیم؛ البته ممکن است در مسیر تحقق این مهم، نتوانیم در 
همه موارد و مصادیق به درک مشترک برسیم؛ که در اینجا نقش 
و ارزش بالای نشست های هم اندیشی، عیان می شود. رئیس 
دستگاه قضا گفت: ما شما نمایندگان مجلس را امین مردم و نظام 
می دانیم و معتقدیم یکی از طُرق جلب رضایت و همکاری مردم، 
شما نمایندگان مجلس هستید؛ ما معتقدیم این شما نمایندگان 
مجلس هستید که بهتر و بیشتر از ما با مردم ارتباط دارید و نسبت 
به مسائل و مشکلات مردم و راهکارهای رفع آنها، اشراف بیشتر 
کید دارم که شما نمایندگان  دارید؛ بر همین اساس همواره تا
کز مختلف قضائی بازدید به عمل آورید؛  مجلس از مراجع و مرا
کید دارم که با لحاظ ترتیباتی، از زندان ها نیز بازدید کنید؛  حتی تا
این اعتقاد راسخ من است و اینگونه نیست که آن را در اتاق دربسته 
مطرح کنم و بیرون از اینجا به گونه ای دیگر عمل کنم؛ معتقدم 
کز مختلف قضائی آن است که  نتیجه بازدیدهای نمایندگان از مرا
هم نمایندگان مجلس با حجم و سختی کار در دستگاه قضا آشنا 
می شوند و هم نقطه نظرات و مشکلات و مسائل مردم را جهت 

کز قضائی منتقل می کنند.  بهبود امور در مرا

کانی تنها  آرمان ملی- مطهره شفیعی: زا
کاندیدای انصرافی انتخابات  که  شد! او 
از  روزها  این  است،  جمهوری  ریاست 
جهات مختلف مورد انتقاد قرار دارد و حتی 
کانی را  آنانی که در هر شرایطی انتقاد به زا

نمی پذیرفتند، منتقد شدند. 

   تابلوها کو؟
شورای  عضو  امانی،  ناصر  گدشته  روز 
شهر گفت: ۳۰ تابلو هنری ارزشمند از موزه 
امام علی )ع( به منظور برگزاری نمایشگاهی 
گذار شد اما این  ج از شهرداری وا به خار
موزه  به  تابلوها  نشد و  برگزار  نمایشگاه 
بازنگشته اند. وی افزود: یکی از تابلوها به 
تنهایی حدود ۳۰ میلیارد تومان ارزش دارد. 

   پروژه مسکن چی شد؟
 در جلسه شورای فضای شورای شهر 
کانی بود و در ادامه عضو هیات  تهران علیه زا
رئیسه شورای اسلامی شهر تهران اعلام 
کرد که یکبار دیگر سوال خود را از شهردار 
تهران درباره پروژه های مسکن شهرداری 
در  نجفی  سوده  می کند.  ح  مطر تهران 
ح  تذکر پیش از دستور خود با اشاره به طر
سوال خود از شهردار تهران با بیان اینکه 
اینجانب در راستای ماده ۸۳ قانون انتخاب 
 ۱۵ ۱۱ شهریور یعنی  شهرداران در تاریخ 
روز پیش سوالی از شهردار تهران، علیرضا 
که تقدیم ریاست شورای  کانی داشتم  زا
اسلامی شهر تهران مهدی چمران کردم که 
ایشان نیز این موضوع را تأیید و به شهردار 
تهران ابلاغ کرد، بیان داشت: در ماده ۸۳ 
قانون انتخاب شهرداران اینگونه قید شده 
است که چنانچه یک یا چند نفر از اعضای 
شورای شهر به عملکرد شهردار یا عملیات 
شهرداری اعتراض یا ایرادی داشته باشند 
ابتدا توسط رئیس  شورا موارد را به صورت 
روشن به شهردار تذکر خواهند داد. در 
، موضوع  صورت عدم رعایت مفاد مورد تذکر
ح می شود که در این  به صورت سوال مطر
صورت رئیس شورا سؤال را کتبا به شهردار 
کثر ظرف ۱۰ روز  اطلاع خواهد داد و حدا
پس از ابلاغ، شهردار موظف به حضور در 
جلسه عادی یا فوق العاده شورا و پاسخ به 
سوال است. وی با بیان اینکه سوال بنده به 

استناد تذکر سایر اعضای شورای اسلامی 
شهر تهران بود که در این خصوص پیش تر 
ح  تذکر داده بودند، اظهارکرد:  اما گویا طر
سوال ۱۱ شهریور بنده را تذکر نامیده اند، لذا 
بنده یکبار دیگر سوال خود را مطرح می کنم 
که برخی به این موضوع دارند  تا ایرادی 
رفع شود. بنده قطعا به سوال اصرار دارم 
و خواستار حضور شهردار در صحن شورا 
برای پاسخ به این سوال هستم. عضو هیات 
رئیسه شورای اسلامی شهر تهران با اشاره به 
برگزاری تور بازدید خبرنگاران از پروژه های 
گفت: متأسفانه  مسکن شهرداری تهران 
به  اقدام  پاسخگویی  به جای  شهرداری 
برگزاری تور بازدید با حضور خبرنگاران کرده 
و در اقدامی عجیب بنده را هم به این تور 
که در زمان مناسب به این  کرده  دعوت 

موضوع خواهم پرداخت. 

   پایان حمایت چمران
کانی سعی دارد چمران را در مقابل  زا
منتقدان پروژه خانه های شهرداری قرار 
دهد که ناموفق بود چنانکه روز شنبه اظهار 
داشت: ما به رئیس شورا گفتیم که پیش از 
، به این سوال پاسخ دهیم، اما رئیس  سفر

شورا اعلام کرد که سوال، چون روند ماده 
۸۳ را طی نکرده غیرقانونی است، این در 
حالی است که ما متهم به عدم پاسخگویی 
گر روند طی شود بنده از پاسخ دادن  شدیم. ا
کانی ادامه داد: در ابتدا  استقبال می کنم. زا
آقای چمران با این موضوع موافقت کردند 
اما در ادامه گفتند برآیند سوال طی نشده و 
نیازی به حضور بنده در شورای شهر تهران 
حاضر  بنده  باشد  نیاز  گر  ا قطعا  نیست. 
هستم در ارتباط با موضوع اشاره شده و 
سایر موضوعات در صحن شورا حاضر و 

توضیحات لازم را بدهم. 
با  و  داد  را  کانی  زا پاسخ  چمران  اما 
آمادگی  گفتیم  شهردار  به  ما  اینکه  بیان 
پاسخگویی داشته باشد، افزود: البته سوال 
مراحل قانونی خود را طی نکرده بود و ما روز 
گرفته بودیم اما چون  سه شنبه را در نظر 
به  دادیم  اجازه  آمد  سفر بریکس پیش 
فرصت دیگری موکول شود. ما هنوز از ایشان 
که در  دعوت نکردیم اما دعوت می کنیم 
مورد مسکن گزارش های خود را ارائه دهد. 
ح شد سوال نبود و  که مطر آن موضوعی 
باید مراحل قانونی خود را طی کند. چمران 
گفت: موضوع تحقیق و تفحص کمتر از ۴۸ 

ساعت اعلام وصول شده و کارهای آن به 
اتمام رسیده است. 

کانی     میرسلیم هم علیه زا
کانی مورد نقد  ج شورا هم زا البته از خار
جدی است. مصطفی میرسلیم، عضو ارشد 
گفته است: در دیدار با  موتلفه به تازگی 
شهردار محترم تهران اولین درخواستی که 
ارائه کردم جلوگیری از توسعه ساخت وساز 
در تهران بود؛ مگر اصلاح و بازسازی بافت 
فرسوده که متأسفانه به این توصیه اصلا 
توجه نشد و به عکس آن عمل شد. وی 
بر  ناظر  قانونیِ  دستگاه  نخستین  افزود: 
شهرداری، شورای شهر است که چون در 
انتخاب شهردار از قواعد شایسته سالاری 
مناسبت های  مبنای  بر  و  نکرده  تبعیت 
سیاسی و رفاقت، شهردار را انتخاب کرده اند 
و نیز چون برخی از اعضای شورای شهر 
نتوانسته یا نخواسته اند استقلال خود را 
از شهرداری حفظ کنند، از اعمال نظارت 
هستند.  ناتوان  شهرداری  بر  شایسته 
فرمانداری  نیز  شهر  شورای  مصوبات  بر 
که  کنند  کشور باید نظارت  تهران و وزیر 
گر وزیر کشور  عملا اقدامی نکرده اند و مثلا ا
از  باید  بکند  قانونی  اقدام  می خواست 
امضای حکم شهرداری که هیچ تخصصی 
به لحاظ تحصیلی، یا هیچ تجربه ای به لحاظ 
حرفه ای در زمینه شهرسازی و مدیریت 
شهری ندارد، خودداری می کرد.  البته این 
نکات به مفهوم بی تخصصی و بی تجربگی 
شخص شهردار نیست، بلکه تناسب لازم 
کانی هنوز در  مراعات نشده  است. البته زا
یک رسانه دلواپس دارای حامی است که 
به میرسلیم انتقاد کند. جهان نیوز نوشت: 
اخیرا »مصطفی میرسلیم« نماینده ادوار 
گذشته مجلس که سخنان خودرویی وی در 
جامعه بازتاب منفی داشت در یک رویکرد 
رویه  با  اما  و تغییر جهت سیاسی  جدید 
همیشگی و مالوف خود که به وقایع دیدی 
غیرکارشناسی و غیرواقعی دارد به ملامت و 
بدگویی از شهرداری تهران پرداخته است که 
مورد حمایت جریان اصلاحات نیز قرار گرفته 
رفتار سیاسی میرسلیم  به  نگاهی  است. 
نشان می دهد که وی شاقول و پایه و اساس 

درستی در نقدهای مختلف ندارد. 
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گزارش »آرمان ملی« از  حاشیه جدید در  شهرداری

تابلوی ۳۰ میلیارد تومانی کو؟
    صدای انتقاد میرسلیم  هم بلند شد

آرمان ملی- حمید شجاعی: مشخص بود که مواجهه 
، دولت و دولتمردانش مثل  دلواپسان با رئیس جمهور
روسای جمهور گذشته تغییر نخواهد کرد و همان نسخه 
قبلی یعنی حمله، هجمه، تخریب و تخطئه را در پیش 
خواهند گرفت. امروز هم از زمانی که پزشکیان در قامت 
رئیس جمهور به چینش کابینه و معاونان و نفرات مدنظر 
خود در دولت مشغول بوده به تناوب آتش حملات خود 
را بر روی انتخاب های رئیس جمهور در هیات دولت یا 
معاونان و یا نفرات رده دوم و سوم گشوده اند. واژه هایی 
نیز  مساله دار  و  زاویه دار  آشوب طلب،   ، فتنه گر مانند 
که از سوی  نقل زبان شان در خصوص مقاماتی است 
رئیس جمهور منصوب شده اند. یادمان نرفته که همین 
رسانه ها در زمان معرفی دکتر سیدعباس عراقچی به عنوان 
وزیر امور خارجه؛ دکتر محمدرضا ظفرقندی به عنوان 
 ، کار وزیر بهداشت؛ دکتر احمد میدری به عنوان وزیر 
دکتر  و  اقتصاد  وزیر  به عنوان  همتی  عبدالناصر  دکتر 
سیدرضا صالحی امیری به عنوان وزیر میراث فرهنگی و 
گردشگری چه جوسازی و سیاه نمایی را در جهت دادن 
خط رسانه ای و ایجاد جو منفی علیه این افراد در مجلس 
که  به راه انداختند و حتی پس از اینکه مشخص شد 
رئیس جمهور تمامی وزرای پیشنهادی را با هماهنگی 
مقام معظم رهبری به مجلس معرفی کرده باز هم دست 
از انتقاد و تخریب نکشیدند. امروز نیز به جهت اینکه دیگر 
نمی توانند به طور مستقیم به رئیس جمهور یا وزرا بتازند 
خط آتش خود را به سمت نفرات بعدی گرفته اند. چنانکه 
پس از انتصاب محمدجواد ظریف به معاونت راهبردی 
مجلس سیل انتقادات به رئیس جمهور از سوی تندروها 
و دلواپسان به راه افتاد و پس از بازگشت وی به دولت نیز 
این مساله تشدید شد. پس از انتصاب فاطمه مهاجرانی 
به عنوان سخنگوی دولت نیز این رویه تکرار شد و حملات 
به پزشکیان از این جهت افزایش یافت که چرا افرادی از 
یک جریان یا جناح خاص در مناصب دولتی قرار می گیرند. 
لذا مساله اصلی یا به عبارت بهتر گیر دلواپسان به نفراتی 
است که در مناصب مختلف منصوب می شوند و آنها به 
خود اجازه می دهند که برای رئیس جمهور تعیین تکلیف 
کنند و تصمیم بگیرند که چه کسی را در کجا قرار داده یا به 
خدمت بگیرند. در این راستا گرچه بارها به این نکته اشاره 
شده، اما گویا برای برخی بازهم تکرار کنیم که گویا از نتیجه 

انتخابات و رای ملت خبر ندارند که هر از چندی فیل شان 
یاد هندوستان کرده و به تخریب می پردازند. مردم با رای 
خود به مسعود پزشکیان به وضع موجود در آن روز یعنی 
مردان دولت سیزدهم و نماد ادامه آن وضع یعنی سعید 
جلیلی »نه« گفتند تا سلامی دوباره به تغییر در همه امور 
داشته باشند. لذا این حق طبیعی رئیس جمهور است که 
از جریان یا جریان های حامی خود در دولت استفاده کند 
غ  و هرکسی را که شایستگی لازم برای یک منصبی را دارد فار
از نگاه های سیاسی و جناحی منصوب کند. لذا بهتر است 
به جای تخریب و حمله به دولت و دولتمردان مقداری 
خ جامعه  خویشتندار باشند و اینقدر واقعیت خود را به ر

نکشند. 

   از تخریب تا اهانت به دولت
روز گذشته بود که پس از انتصاب علی احمدنیا، فعال 
رسانه ای به سرپرستی امور اطلاع رسانی دولت، خط آتش  
و تخریب علیه این انتصاب شروع شد و طبق معمول 
کیهان نشینان در صدر کار قرار گرفتند. جایی که کیهان 
در مطلبی  در خصوص انتصاب جدید دولت نوشت: 
گر توبه کند و  کسی که کفش نمازگزاران را می دزدیده، ا «
پشیمان شود، نباید از ورودش به مسجد جلوگیری کنند. 
می تواند به مسجد بیاید و نماز بخواند ولی، هرگز نباید از او 
به عنوان پیش نماز استفاده کنند!« جالب اینجاست که 
این رسانه های دلواپس از موضع فعال رئیس جمهور در 
، افراد و نظرات سوءاستفاده  مورد استفاده از همه افکار
کرده و درصدند که شعارهای رئیس جمهور را نیز مصادره 
به مطلوب کنند و نفرات مطلوب و مدنظر خود را در قالب 
شعار انقلابی گرایی یا ولایی به دولت تحمیل کنند. چنانکه 
کیهان می نویسد: »متاسفانه برخلاف آنچه انتظار می رفت، 
شاهد حضور شماری از افراد ناشایسته و زاویه دار در برخی 
از مسئولیت های حساس و کلیدی هستیم« و در اهانت 
به رویکرد فراجناحی رئیس جمهور در جهت اتحاد و وفاق 
ک و  ملی انتصاب چهره های موثر دولت را حرکتی خطرنا
پلشت با اسم رمز وفاق ملی خوانده است. البته این تنها 
کنش دلواپسان در این موضوع نبوده است و چندی  وا
پیش امیرحسین ثابتی، نماینده تندرو تهران نیز در توئیتی 
علیه انتصابات دولت نوشته بود: »وفاق برای بازگشت 
نفاق« اما پرسش اینجاست که این رسانه ها  و جریانات 

دلواپس از چه حقی برخوردارند که به هرکسی بخواهند 
انگ و برچسب انقلابی یا ضدانقلاب می زنند و به خود اجازه 
هر نوع توهین و اهانتی را می دهند. اساسا چه کسی گفته 
که اینها معیار تشخیص حق و باطل هستند که اینگونه 
بی پروا عمل می کنند و به کسی هم پاسخگو نیستند؟ اتفاقا 
خواسته ما هم از آقای رئیس جمهور این است که وفاق ملی 
و چارچوب ها و حدود و ثغور آن را تعیین کند تا هر کسی 
کی و اهانت نکند. آنچه  به اسم  وفاق ملی به دولت و هتا
مدنظر دلواپسان است نه وفاق ملی بلکه سهم خواهی و 
شرکت سهامی است. وفاق ملی یعنی اینکه همه برای رشد 
و توسعه و حل مشکلات کشور با دولت همراه و همدل 
شوند. اینکه برخی رسانه ها و تندروها به جهت برخی 
انتصابات اینگونه می تازند نه تنها معنایی از وفاق ملی 

ندارد بلکه بیشتر جنبه تفرقه و انشقاق را بیشتر می کند.

    حمله به ظریف
انتقاد تخریب و هجمه به محمدجواد ظریف رکن اصلی 
یا در  تحرکات دلواپسان است. حال در مجلس باشد 
رسانه و... اما این چهره محبوب و ملی را مورد تخریب قرار 
می دهند. روز گذشته نیز معاون راهبردی رئیس جمهور 
از این مساله بی نصیب نماند. چنانکه یک نماینده تهران 
در جلسه علنی  دیروز مجلس طی تذکر شفاهی اظهار 
کرد: متأسفانه برخی از قوانین اجرایی نمی شود. قانون 
لشکری  کشوری،  بازنشستگان  حقوق  متناسب سازی 
و تأمین اجتماعی اجرا نمی شود و مردم اعتراض دارند. 
حمید رسایی افزود: الان به قانون نحوه انتصاب اشخاص 
در مشاغل حساس عمل نمی شود؛ آقای ظریف به دلیل 
آنکه فرزندش دو تابعیت داشت استعفا داد اما مجددا 
اعلام کرد که من برگشتم و الان به عنوان معاون راهبردی 
کید کرد: بنده پیگیری  رئیس جمهور کار می کند. رسایی تا
کردم و گفتند که آقای پزشکیان تدبیر کرده و تدبیرش این 
است که در جلسه سران قوا و با موافقت آنها، ظریف برگشته 
است. وی  اضافه کرد: بنده این موضوع را هم از آقای 
قالیباف و هم از آقای اژه ای سوال کردم که هر دو گفتند 
ما چنین چیزی نداریم. در این شرایط سوال این است که 
گر ما  الان برگشتن ظریف به دولت بر چه اساسی است؟ ا
اینجا قانون تصویب کنیم اما آقایان به آن توجه نکنند چه 

فایده ای دارد؟

»آرمان ملی« حمله دلواپسان به انتصابات دولتی را بررسی می کند

خط »نفاق« علیه » وفاق«
گشته است؟       حمید رسایی: چرا ظریف پس از استعفا به دولت باز

علی صوفی :

پایداری ها می خواهند 
پزشکیان را محدود کنند

دبیرکل حزب پیشرو اصلاحات در مورد 
خاستگاه خالص سازان و مخالفان دولت 
اظهار داشت: یک تفکری از ابتدای انقلاب 
درباره جمهوری اسلامی وجود داشت، مبنی 
بر اینکه عده ای به حکومت اسلامی معتقد 
بودند، الان آنها در جبهه پایداری متمرکز 
شدند و همه تلاش آنها این است که بتوانند 
همه قوا را در دست خودشان بگیرند، به ویژه 
بعد از مجلس، تمام تلاش شان این بود که قوه 
کام ماندند.  مجریه را در دست بگیرند که نا
آنها ابتدا در طیف اصولگرایی ظاهر شدند 
و به نام اصولگرایی به میدان آمدند اما بعد 
اصولگراها هم متوجه نیت اینها شدند، به 
این معنی که اینها هوای حکومت اسلامی را 
در سر دارند، لذا از آنها فاصله گرفتند و شکاف 
عمیق و مشخصی میان اصولگرایان و جبهه 
پایداری به وجود آمد. وی افزود: اینها در دولت 
سیزدهم همه تلاش خود را کردند و با وجود 
اینکه خود رئیسی متعلق به جبهه پایداری 
نبود اما او را به نحوی کنترل کردند و نیروهای 
خود را در دولت رئیسی در حدی کاشته بودند 
که می توان گفت دولت رئیسی، دولت جبهه 
کید می کنم  گرچه بازهم تا پایداری شده بود ا
که رئیسی هیچ سنخیت فکری با اینها نداشت 
اما از حسن نیت او استفاده  را کردند و دولت را 
در اختیار گرفته بودند. اما همین مساله باعث 
شده که با وجود اینکه دولت رئیسی برخاسته 
چهره های  اما  بود،  اصولگرایان  جریان  از 
سرشناس این جریان به شدت با این دولت 
مخالف بودند. این فعال سیاسی اصلاح طلب 
بیان کرد: به عبارت دیگر اصولگرایان مخالفت 
شدید و جدی با دولت رئیسی داشتند و در 
جلسه ای که در قالب خانه احزاب در وزارت 
کشور با معاونت سیاسی وزیر کشور داشتیم، 
چهره های  جمله  از  ما  دوستان  از  برخی 
شاخص اصولگرایی در آنجا این موضوع را 
مطرح کردند که ما به دوستانمان گفتیم شما 
به دنبال حکومت اسلامی هستید اما بهتر 
است ابتدا جمهوری اسلامی را کامل پیاده 
کنید و سپس به دنبال حکومت اسلامی بروید. 
وی ادامه داد:  بنابراین این مباحث میان 
ح بوده و ما هم نگران  خود اصولگرایان مطر
بودیم. البته اصلاح طلبان اولی تر نگران این 
وضعیت و کشور بودند و در هر انتخابات که 
میزان مشارکت کمتر و کمتر می شد، نشان از 
این بود که مردم هم کاملا از حکومت فاصله 
گرفتند، ناامید و مایوس هستند کما اینکه 
آقای خاتمی هم در انتخابات گذشته مجلس 
مجبور شد، رأی ندهد و بگوید من در کنار 
مردم قرار می گیرم. در هر صورت طیف جبهه 
پایداری تلاش خود را کرد و امیدوار بودند که با 
روی کارآمدن جلیلی در ریاست جمهوری کار 
 ، را تمام کنند اما به دلیل اینکه این طرز تفکر
که قانون اساسی  کی است چرا تفکر خطرنا
به عنوان وفاق ملی داریم و حتی شورای 
نگهبان در گزینش تلاش می کند التزام عملی 
به قانون اساسی و جمهوری اسلامی داشته 

باشد.
   می خواهند پزشکیان را محدود کنند

وزیر تعاون دولت اصلاحات اظهار کرد: قبل 
ک از این نظر که  از انقلاب دو سازمان خطرنا
اسلامی انحرافی بودند، وجود داشت که یکی 
از آنها سازمان مجاهدین خلق بود که بعد 
به سازمان منافقین نامگذاری شد و دیگری 
انجمن ضدبهایت بود که به انجمن حجتیه 
نامگذاری شد و اینها هنوز باقی هستند، 
گرچه امام مخالفت خود را با اینها اعلام کرد  ا
و به رئیس شان یعنی حلبی، دستور داده بود 
که جمع شوند اما زیرزمینی شدند و جمع 
نشدند و منتظر ماندند که فضا آماده شود 
و مجددا روی کار بیایند و این کار را انجام 
دادند. صوفی اظهار کرد: دولت سایه اقرار 
کرد که پشت سر دولت رئیسی بود و به عنوان 
»دولت سایه« نظرات خود را اعمال می کرد. از 
طرفی با توجه به اینکه دولت سیزدهم برخی 
هم تابع آنها بود، بنابراین متاسفانه اینها 
به عنوان دولت سایه مواردی را به رئیسی 
القا کرده بودند که از نظر کارشناسی بسیار 
این فعال سیاسی اصلاح طلب  غلط بود. 
عنوان کرد:  اعضای جبهه پایداری الان هم 
دست بردار نیستند، اینها تلاش خود را کردند 
که مدیریت پساانتخاباتی را اعمال کنند به 
این ترتیب که پزشکیان را به نوعی محدود و 
محصور کنند تا جایی که او مجبور شود دولتی 
را انتخاب کند که با خودش همراه نباشد و 
در واقع دولت اینها باشد. به عبارت دیگر 
چون مجلس را در اختیار داشتند و کنترل 
می کردند در راستای در دست گرفتن قوه 
کیدات رهبری  مجریه حرکت می کردند اما تا
منجر به این شد که نتوانند این کار را انجام 
کرد: در نهایت  دهند. علی صوفی تصریح 
می خواستند با انداختن چند وزیر اعمال 
قدرت کنند که در این زمینه هم موفق نشدند. 
اما چون اینها هنوز حضور دارند و حتما به 
دولت سایه اعتقاد دارند بنابراین همه تلاش 
خود را خواهند کرد که در مرحله به مرحله به 
انتصابات دولت نفوذ کنند، حضور داشته 
باشند و نیروهای خودشان را به صورت آشکار 
و پنهان در دستگاه های اجرایی نفوذ بدهند، 
لذا باید متوجه این خطر بود و هم پزشکیان و 
هم دولت باید مراقب باشند که از چه کسانی 

استفاده می کنند.


